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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2022 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 28 grudnia  2022 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10o5, a zakończono o godz. 1331. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 10 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   6.  Małgorzata Jóźwiak 

2. Chmur Eugeniusz                               7. Piotrowska Krystyna 

3 Koptewicz Walentyna                        8. Wierciński Wojciech 

4 Król Adam    9. Zalewska Katarzyna 

5. Lipiński Zbigniew                      10. Zawadzki Piotr  

                    

Nieobecni: Jakimiuk Anatol, Matwiejuk Jarosław, Skomorowski Marek, Wiercińska Iwona, 

Zambrowski Paweł 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

5. Barbara Tołoczko, Kierownik GOPS w Boćkach, 

6. Justyna Jurczuk, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach, 

7. Mateusz Sacharzewski, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

8. Anetta Malinowska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

9. Paweł Ryżyk, pracownik UG 

10. Milena Pryzowicz, Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 10 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 
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Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=osS35qrgRqg 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, 

do mikrofonu. 

Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że przed sesją wpłynęły nowe projekty uchwał, 

dlatego zarządza 30 minutowa przerwę w obradach aby radni zostali zapoznani z nowym 

materiałem.  

Obrady sesji wznowiono o godzinie 10:30 

Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Poinformowała, że nastąpi 

rozszerzenie porządku obrad o cztery projekty uchwał, które zostaną wprowadzone od punktu 

12 porządku obrad. Zwróciła się do radnych czy są uwagi do porządku obrad. Radni uwag nie 

zgłosili. Następnie odczytała proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki 

na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2024,    

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 2023,  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2023 

r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 

- 2026,  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego użytków rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Boćki 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu Targowiska w Boćkach, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty rezerwacyjnej za korzystanie ze stoisk 

handlowych na Targowisku w Boćkach, 

https://www.youtube.com/watch?v=osS35qrgRqg
http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

16. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

17. Interpelacje i zapytania radnych, 

18. Sprawy różne, wolne wnioski, 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad pkt. 2 Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 10 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca Rady Gminy nadmieniła, że protokół z XXX Sesji był wyłożony do 

wglądu 7 dni przed Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z XXX Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 9 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XXX Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że zwiększa się stronę 

dochodową i wydatkową budżetu gminy o kwotę 489 053 zł, która jest przeznaczona na 

realizację projektu odnawialne źródła energii w gminie Boćki. Mówiła również o 

przesunięciach w budżecie. Dodała, że budżet po zmianach będzie wyglądał następująco: 

dochody - 41 482 945 zł zaś wydatki – 47 494 834 zł. Radni pytań nie zgłosili, więc 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022– podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 5 i 6 Pani Małgorzata Jóźwiak poprosiła o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku na temat projektu WPF i projektu budżetu gminy na 2023 rok 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Następnie Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego odczytał opinię komisji w sprawie budżetu gminy na 2023 rok. 
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Następnie głos zabrała Wójt Gminy przedstawiając projekt budżetu gminy na 2023 rok. 

Omówiła wszystkie planowane inwestycje, ile będzie wynosił wkład gminy w omawiane 

inwestycje, jaka będzie wysokość dotacji dla Powiatu Bielskiego na remont drogi powiatowej 

Olszewo – Truski oraz jak będą kształtowały się wydatki w ramach funduszu sołeckiego. 

Dodała, że planowany na 2023 rok budżet jest dużym budżetem i prosiła o jego uchwalenie. 

Pytań nie zgłoszono więc Pani Małgorzata Jóźwiak przeszła do głosowania nad projektem 

WPF. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 7 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 3 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2023-2026 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2024 stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2024– podjęta większością głosów. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Boćki przeprowadziła głosowanie w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 7 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Pan Adam Król członek Klubu Radnych Dla Gminy Boćki zabrał głos tłumacząc, że 

przedstawiciele klubu obecni dzisiaj na sesji zamierzają powstrzymać się od głosowania w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok, ponieważ postulaty o które występował klub 

nie zostały uwzględnione w budżecie gminy na przyszły rok. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia budżetu gminy Boćki na rok 2023 – 

nie podjęta . 

Głos zabrał Sekretarz Gminy tłumacząc, że proponuje przerwę w obradach, ponieważ w takiej 

sytuacji chcieliby zasięgnąć opinii radcy prawnego gdyż logika nakazuje, że skoro radni są na 

Sali obrad to powinni wziąć udział w głosowaniu, w tym przypadku się jednak tak nie stało. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 10 minutowa przerwę w obradach sesji. 

Obrady wznowiono o godzinie 11:47 

Pan Walenty Korycki wyjaśnił, że skoro radni z klubu radnych Dla Gminy Boćki nie wzięli 

udziału w głosowaniu to tak jakby ich fizycznie nie było na Sali obrad. Zwrócił się z pytaniem 

do członków klubu radnych czy będą uczestniczyć w dalszych obradach i brać udział w 

kolejnych głosowaniach? Członkowie Klubu Radnych odpowiedzieli, że będą brać udział w 

głosowaniach.  
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Ad pkt. 7 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że tematyka tego punktu była 

omawiana na komisjach i przeszła do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy na 2023 r. stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy na 2023 r.– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 8 Głos zabrała Pani Milena Pryzowicz Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Na początku przedstawiła skład osobowy komisji. 

Następnie przedstawiła dwie zasadnicze zmiany w programie. Wyjaśniła, że nowy Program 

zostaje podjęty na 4 lata, od 2023 do 2026 roku oraz dodała, że sprawozdanie z działalności 

komisji jest składane Radzie Gminy do 30 czerwca roku następnego. Pani Małgorzata Jóźwiak 

przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 2026 stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2023 - 2026– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 9 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach. Zapytała czy są pytania. Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że dotacja 

przekazywana w tej uchwale zazwyczaj trafia do klubu sportowego Bocian Boćki i jest to co 

roku 20 tys. zł. Podkreślił, że klub radnych, który reprezentuje wnioskował aby podwyższyć tę 

kwotę do 50 tys. zł ponieważ jest ona niezbędna na pokrycie wszystkich kosztów i wyjazdów. 

Dodał, że klub sportowy jeździ po całym województwie i reprezentuje naszą gminę. Mówił 

również, że gmina Czyże przeznacza 180 tys. zł rocznie na rozwój klubu sportowego. Głos 

zabrała Pani Wójt odpowiadając radnemu, że gmina Czyże jest małą gminą i współpracuje z 

naszą gminą, ale nie może tak wysokiej kwoty przeznaczać na klub sportowy ponieważ nie 

posiada takiego klubu. Poprosiła aby radny wypowiadając się publicznie podawał informacje 

sprawdzone. Możliwe, że radnemu chodziło o miasto Czyżew. Następnie Wójt Gminy 

przedstawiła porównanie wykorzystania limitu kilometrów, które zostały pokryte z budżetu 

gminy. Dwie szkoły wykorzystały około 800 km limitu a klub sportowy 1719 km. Dodała, że 

13 tys. zł przekazano z funduszu sołeckiego na klub sportowy oraz poinformowała, że została 

podpisana umowa sponsoringu w ramach której firma Hydra Tech przekaże na rzecz klubu 

kwotę 15 tys. zł. Radny Adam Król odczytał maila, którego otrzymał i podał że Miasto Czyżew 
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przeznacza kwotę 160 tys. zł na rozwój klubu sportowego. Przewodnicząca przeszła do 

głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 2 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok – podjęta większością 

głosów. 

Ad pkt. 10 Pan Paweł Ryżyk przedstawił stawki za odpady komunalne. Poinformował, że za 

odpady zbierane w sposób selektywny planuje się stawkę 26 zł od osoby i obniżoną o 2 zł 

stawkę dla osób, które posiadają kompostownik. Podkreślił, że jeżeli osoba nie będzie 

segregowała odpadów stawka będzie wynosiła 52 zł. Przewodnicząca Rady Gminy 

przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty – podjęta 

jednogłośnie. 

Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński tłumacząc, że wzrost stawki za odpady komunalne 

wynika tylko i wyłącznie z tego , że mieszkańcy produkują coraz więcej śmieci oraz z tego że 

firma która wygrała przetarg na terenie gminy podniosła stawkę za odbiór tony odpadów o 

około 300 zł. Wyjaśnił, że dwa lata temu Rada Gminy postanowiła obniżyć tą stawkę w 

stosunku do zaproponowanej przez gminę. Jednak już w tym roku z budżetu gminy na pokrycie 

kosztów gospodarowania odpadami zostało dołożone ponad 250 tys. zł. 

Ad pkt. 11 Sekretarz Gminy powiedział, że projekt uchwały jest zaktualizowany, ponieważ od 

1996 roku nie była ona aktualizowana. Dodał, że w gminie nie występują takie grunty ale 

uchwała powinna być podjęta. Pytań nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 9 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 



7 
 

Imienne głosowanie radnych Nr 10 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, na 

których zaprzestano produkcji rolnej, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od 

podatku rolnego użytków rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej – podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt 12. Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że projekt uchwały był omówiony na 

komisjach i przeprowadziła głosowanie nad projektem.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 11 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Boćki stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Boćki – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 13 Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy istnieje potrzeba omówienia projektu 

uchwały. Radni nie wyrazili takiej potrzeby, więc przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 12 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu Targowiska w Boćkach stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wprowadzenia Regulaminu Targowiska w 

Boćkach – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 14 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że tematyka tego punktu była 

omawiana na komisjach i przeszła do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych nr 13 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

ustalenia opłaty rezerwacyjnej za korzystanie ze stoisk handlowych na Targowisku w 

Boćkach stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie ustalenia opłaty rezerwacyjnej za korzystanie ze 

stoisk handlowych na Targowisku w Boćkach – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 15 Głos zabrała Pani Milena Korniluk wyjaśniając intencje podejmowania ostatnich 

trzech uchwał. Powiedziała, że targowicko to miejsce w tym budynku oraz pod wiatą, która 
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znajduje się za naszymi plecami. Wyjaśniła, że opłata rezerwacyjna będzie dotyczyła tych osób, 

które zarezerwują sobie stanowisku do wystawiania i sprzedawania wyrobów tutaj na Sali lub 

pod wiatą. Natomiast ta ostatnia uchwała o handlu w piątki i soboty tyczy się wyłącznie 

rolników i to ustawodawca nakazał nam podjęcie takiej uchwały. Dodała, że rolnicy będą mogli 

handlować przed budynkiem GOK, w tym samym miejscu gdzie w środy jest rynek i nie będzie 

od nich pobierana wówczas opłata.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 14 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników – podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 16 Wójt Gminy przedstawiła harmonogram realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji Rady Gminy Boćki. Omówiła także działalność w okresie międzysesyjnym. Powiedziała, 

że odbyła się kontrola z Archiwum Państwowego, uczestniczyła w zebraniu Związku Gmin 

Regionu Puszczy Białowieskiej, podpisała wiele upomnień i tytułów wykonawczych. 

Przedstawiła także ilość przyjętych wniosków na dodatek węglowy, drzewny i inne źródła 

ogrzewania a także ilość wniosków akcyzowych i wypłaconych środków. Radna Krystyna 

Piotrowska zapytała, czy wszyscy otrzymali dodatek węglowy. Pani Wójt wyjaśniła całą 

procedurę i dodała, że dodatek jest zależny od wpływu środków od wojewody. Mówiła również 

o wydawaniu zaświadczeń na zakup węgla od samorządu. Dodała, że zakupu można dokonać 

w przyszłym roku. poinformowała, że ogłoszony został przetarg na sprzedaż autobusu na kwotę 

55596 zł która wyszła w wyniku operatu szacunkowego. Nikt się nie zgłosił. Musimy odczekać 

30 dni i możemy ogłosić kolejny przetarg i obniżyć wartość autobusu. Pani Wójt mówiła 

również o Społecznych Inicjatywach Mieszkaniowych. Wyjaśniła, że to spółka będzie robiła 

projekt budowlany i budowała szeregówki na terenie naszej gminy. Powiedziała, że otrzymała 

informację z Wodociągów Podlaskich o zużyciu energii na wodociągu, gdzie w 2020 r zużycie 

wynosiło 53000 kWh a w 2021 roku 88265 kWh. Następnie Wójt Gminy odniosła się do 

sytuacji nie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok. Przedstawiła swoje argumenty dla klubu 

radnych Dla Gminy Boćki. Mówiła, że klub radnych przedkłada remonty na kwotę 30 tys. zł  

nad inwestycje na obszarze całej gminy na kwoty 7 mln zł i większe. Dodała, że trzeba patrzeć 

na budżet w ujęciu całościowym i wykorzystaniu środków, które z takim trudem się zdobyło. 

Ad pkt. 17 Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska witając sołtysów, których tak dawno nie 

było na sesjach Rady Gminy Boćki, ponieważ oszczędzało się pieniądze. Następnie 

powiedziała, że radnym nie pokazuje się projektów, nie informuje co będzie robione. Decyzje 

wójt podejmuje sama, a radnych stawia się przed faktem dokonanym. Nawiązała również do 

głosowania nad budżetem mówiąc, że to są grosze (chodziło o wniosek klubu radnych) w 
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stosunku do takiego budżetu ale dodała, że radni popierający Panią Wójt uważają, że wszystko 

przegłosują bo członków klubu radnych jest tylko 4. Jednak dzisiaj wydarzyła się sytuacja 

odmienna bo się nie udało. Mówiła także, że takie warunki jak mają osoby zamieszkujące nasze 

lokale socjalne to nie na dzisiejsze lata. Dodała, że czasami ma ochotę zaprosić kogoś z tv żeby 

zrobił zdjęcia w jakich warunkach dzisiaj mieszkają ludzie. Radna mówiła również o drodze na 

tzw. Kworesie, że jej dokończenie będzie kosztowało tyle co równowartość sprzedanych 

działek. Dodała, że nie pamięta żeby kiedykolwiek komisja finansów pisała opinię co do 

sprzedaży tych działek. Powiedziała, że faktycznie ich wnioski do budżetu to są grosze ale żeby 

dzisiaj był niedokończony chodnik na ulicy i na taką rzecz nie było 20 tys. zł, co to dzisiaj są 

za pieniądze w obliczu takiego budżetu. Głos zabrał Pan Adam Król na wstępie swojej 

wypowiedzi przeprosił za słowa, które wypowiedział na temat męża Pani Wójt. Mówił również 

o ustawie o samorządzie gminnym i zapraszaniu sołtysów na sesje. Zauważył, że ustawa jasno 

i wyraźnie określa że sołtysi powinni byś zawiadamiani o obradach. Radny poprosił żeby ktoś 

się odniósł do kwestii zapraszania sołtysów na sesje i komisje. Głos zabrał Pan Walenty 

Korycki mówiąc dlaczego sołtysi nie byli zapraszani na sesje i dodał, że od teraz sołtysi będą 

zapraszani. 

Ad pkt. 18 Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że nie docierają do niego argumenty o braku 

internetu czy miejsca lokalowego na zapraszanie sołtysów mamy przecież XXI wiek. Następnie 

mówił o przetargu na termomodernizację szkoły podstawowej w Boćkach. Pytał dlaczego 

przetarg nie został unieważniony skoro wpłynęła jedna oferta znacznie przewyższająca 

możliwości gminy. Dodał, że czytał w internecie iż inne gminy unieważniały takie przetargi a 

nam tłumaczono że nie możemy unieważnić bo wówczas stracimy pieniądze. Następnie 

przekazał zapytanie od mieszkańca gminy, który pytał dlaczego gmina zakupiła przyczepe za 

62  tys. zł a na olx identyczna kosztuje 46 tys. zł. Pan Adam Król pytał kiedy zostanie 

podwyższony ekwiwalent dla strażaków ochotników? Pytał czy został już zakupiony zbiornik 

na paliwo i czy jest już zatankowany? Radny zauważył, że pojawiła się już wiata przystankowa 

w Boćkach. Mówił, iż myślał że będzie ona bardziej zabudowana od przodu. Dodał, że na 

allegro takie wiaty można kupić za 6,5 tys. zł a ta którą właśnie postawiono kosztowała ponad 

12 tys. zł. Zauważył, że sesja powinna się odbyć przed 24 grudnia i radni, sołtysi i pracownicy 

gminy powinni się spotkać, podzielić opłatkiem – czy nie można było zorganizować takiego 

spotkania. Wrócił także do tematu wizyty Prezydenta RP na Kolonii Boćki i do listu, który był 

czytany na ostatniej sesji. Zauważył, że treść tego listu stawia całą wizytę w innym świetle. 

Radny powiedział, że miał pretensje do mieszkańców Kolonii Boćki że nie zaproszono radnych 

a z treści listu wynika że to przedstawiciele gminy nie zainteresowali się wydarzeniem rangi 

krajowej. Powiedział, że jak Prezydent RP jedzie do innego kraju z wizytą, jest tam witany z 

honorami przez Prezydenta tamtego kraju. Natomiast u nas takiego powitania zabrakło. Na sali 

obrad zaczęła się dyskusja, że do tematu nie należy wracać. Pan Adam Król przytoczył 

fragment listu. Następnie powiedział, że nikt z samorządu nie podjął jakiejkolwiek inicjatywy 

żeby pomóc Kolonii Boćki w zorganizowaniu tak wysokiej rangą uroczystości. Powiedział, że 

nie wie jak ta gmina funkcjonuje skoro niczym się nie interesuje, nic nie jest zrobione na czas. 

Powiedział, że można było zorganizować uroczystość po której zostałaby pamiątka na lata. 

Przedstawił swoją wizję organizacji tej imprezy. Pan Adam Król poruszył także temat 

wspólnoty gruntowej miejscowości Boćki. Poprosił o kilka słów wyjaśnienia Sołtysa sołectwa 
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Boćki III, który wcześniej był w zarządzie wspólnoty. Głos zabrała Pani Wójt zapewniając, że 

żeby była taka możliwość przetarg na termomodernizację szkoły w Boćkach zostałby 

unieważniony. Powiedziała, że przy zakupie przyczepy było robione rozeznanie rynku, a to że 

przyczepa jest zielona nie oznacza że jest taka sama jak ta zakupiona przez gminę. Pani Wójt 

powiedziała również o podwyższeniu stawki dla strażaków, o której więcej powie 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy. Powiedziała także, że to Para Prezydencka zdecydowała w 

jakiej formule ma odbywać się wizyta na Kolonii Boćki. Dodała, że Radny miał piękną wizję 

organizacji tej wizyty, ale to Para Prezydencka wybrała taką formę spotkania. Ponownie zabrał 

głos Pan Adam Król mówiąc, że o wizycie prezydenta dowiedział się mimo chodem kiedy Pani 

Wójt wychodziła z komisji na spotkanie z przedstawicielami Kancelarii Prezydenta. 

Powiedział, że nie podjęto żadnej inicjatywy żeby zorganizować tę wizytę w inny sposób. 

Następnie poprosił o wyświetlenie podstawy prawnej, która nie pozwoliła na unieważnienie 

przetargu na termomodernizację szkoły w Boćkach. 

Głos zabrał Pan Waldemar Rynans nawiązując do wizyty Prezydenta. Pytał, dlaczego Wójt 

Gminy wychodziła z komisji mówiąc że przyjeżdżają przedstawiciele Biura Ochrony Rządu w 

celu omówienia organizacji wizyty Pary Prezydenckiej w Boćkach, skoro takiej wizyty nie 

było. Następnie mówił o zużyciu energii na wodociągu, zauważył, że gmina nie potrafi sama 

wyliczyć zużycia tylko prosi Wodociągi Podlaskie o podanie zużycia, gmina nie wie ile płaci 

za światło. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak było w pierwszym roku użytkowania przez 

Wodociągi Podlaskie a aktualnie jest tak że to Wodociągi Podlaskie płaca za zużycie energii 

elektrycznej. Pytał czy w gminie Boćki nie ma już kompetentnych ludzi żeby nie ściągać 

rozwiązań od innych gmin. Mówił także o SIM. Pytał dlaczego nasza gmina jako jedna z 

pierwszych gmin nie przekazała działki pod budowę mieszkań. w naszej gminie się w tej 

sprawie nic nie dzieje a w innych gminach już przekazano działki. Następnie Pan Waldemar 

Rynans powiedział, że radny ma prawo nie znać przepisów ale wójt to i owszem, powinna 

odpierać zarzuty i odpowiadać merytorycznie. Zapytał dlaczego na sesji jest obecnych tak mało 

sołtysów, czy wszyscy sołtysi zostali zaproszeni? Rozpoczęła się dyskusja na Sali, kto jest 

winny że część sołtysów nie otrzymała zawiadomień na sesję tylko sms w dniu wczorajszym, 

że przypominamy o jutrzejszej sesji Rady Gminy Boćki. Pogratulował utworzenia nowego 

klubu radnych. Zapytał dlaczego radni opozycyjni nie zostali zaproszeni do noszenia prezentów 

dla lokalnych przedsiębiorców i kto zakupił te prezenty? Pani Małgorzata Jóźwiak 

odpowiedziała, że prezenty zostały zakupione z funduszu reprezentacyjnego Przewodniczącego 

Rady Gminy. Dodał, że widać jak traktowani są radni opozycyjni. Powiedział, że rolnicy chyba 

są traktowani jak gorszy sort ponieważ mogą handlować w piątki i w soboty ale tylko na 

zewnątrz budynku a nie w środku. Zaś inni mogą handlować w budynku w środy.  

Głos zabrał Pan Piotr Tałałaj sołtys wsi Wygonowo, który wytłumaczył dlaczego część 

sołtysów nie dostała zawiadomień na sesję. Powiedział, że spowodowane to było chorobą 

listonoszy. Listy są opóźnione o 1,5 tygodnia. Dodał, że Pani Wójt jak się dowiedziała o tej 

sytuacji zdecydowała wysłać sms do wszystkich sołtysów. Powiedział, że nie należy oskarżać 

jeżeli nie wie się dlaczego zaistniała taka sytuacja. Następnie powiedział, że cały czas drąży się 

temat wizyty Pary Prezydenckiej. Powiedział, że należy uszanować decyzję i przyjęty sposób 

organizacji tej wizyty. Głos zabrał Pan Adam Król odpowiadając sołtysowi, że każdy obywatel 

ma prawo przyjść i zapytać, o tym mówi statut gminy i od tego są pracownicy urzędu na czele 
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z Panią Wójt żeby odpowiedzieć na nurtujące pytania. Zauważył, że zawiadomienia można 

wysłać wcześniej np. na dwa tygodnie przed planowaną sesją, a nie na ostatnią chwilę.  

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki poinformowała, że 19 grudnia 2022 roku został utworzony 

nowy klub radnych. Poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego nowego klubu. Pan 

Wojciech Wierciński powiedział, że został powołany nowy klub radnych Współpraca i Rozwój. 

Dodał, że klub skupia w swoich szeregach 11 radnych. Powiedział, że klub radnych szczególny 

nacisk będzie stawiał na inwestycje i rozwój tej gminy. Zauważył, że dzisiaj nie został przyjęty 

budżet na 2023 rok, w którym planowano inwestycje drogowe na 15 mln zł. Dodał, że skoro 

jest taka koniunktura na rynku i rząd przekazuje środki na inwestycje to należy z tego 

skorzystać. Mówił również, że w 2023 roku wchodzi nowa perspektywa finansowa i będą do 

pozyskania nowe środki m.in. na lokale socjalne. Zauważył, że jeżeli będzie taka możliwość, 

wówczas można starać się o środki na remont lokali w Wiercieniu. Mówi także o tym iż w 

nowym Polskim Ładzie będziemy aplikować o środki na termomodernizację szkoły w 

Andryjankach ponieważ wcześniej nam się nie udało. Dodał, że SIM to nasza inicjatywa i za 

wszelką cenę musimy się starać aby wybudować mieszkania i nie stracić udziału w takiej 

inwestycji. Zwrócił się do Przewodniczącej Rady Gminy oraz powiedział, że będzie żądał 

usprawiedliwienia od rannych nieobecnych na dzisiejszej sesji. Zwrócił się do Radnej Krystyny 

Piotrowskiej, że upomina si e o 20 tys. zł na dokończenie chodnika na Załońskiej, a  on będzie 

się upominał o 20 tys. zł na dokończenie drogi Wiercień – Szumki, której 1 km był 

zrealizowany z funduszy na drogi powodziowe a drugi km został. Pan Wojciech Wierciński 

powiedział, że wniosek o podwyższenie ekwiwalenty strażakom został złożony i będzie 

procedowany zgodnie z ustawą. Zwrócił się jako przedstawiciel klubu radnych do Pani Wójt o 

udostępnienie lokali dla spotkań i prac członków wspólnoty gruntowej wsi Boćki. Pan 

Wojciech Wierciński powiedział, że prezenty przedsiębiorcom były sfinansowane z funduszu 

Przewodniczącego Rady Gminy i rozdawali je wszyscy Przewodniczący komisji stałych i Rady 

Gminy. Radna Krystyna Piotrowska zapytała od kiedy Przewodn9czący Rady Gminy ma 

fundusz? Skarbnik Gminy odpowiedziała, że co roku w budżecie wyodrębniane są środki na 

fundusz Przewodniczącego Rady Gminy. Rozpoczęła się dyskusja na Sali obrad.  

Następnie głos zabrał Pan Mateusz Sacharzewski zapraszając lokalnych twórców do 

wystawiania na sprzedaż swoich wyrobów tutaj w Centrum Produktu Lokalnego na tej sali. 

Powiedział, że pogratulowali Kolonii Boćki za najpiękniejszy wieniec dożynkowy i pomogli 

jak mogli. Złożył życzenia noworoczne wszystkim obecnym i oglądającym oraz życzył 

owocnej współpracy w nadchodzącym 2023 roku sobie i innym z samorządem gminy. Życzenia 

noworoczne złożył także pan Wojciech Wierciński, Wiceprzewodniczący Rady Gminy i 

Przewodniczący klubu radnych Współpraca i Rozwój. 

Radny Adam Król poprosił o wyświetlenie podstawy prawnej która nie pozwoliła unieważnić 

przetarg na termomodernizację szkoły w Boćkach. Prosił Pana Stefana Wiercińskiego aby 

zabrał głos w sprawie wspólnoty gruntowej wsi Boćki. Pan Stefan Wierciński odpowiedział, że 

zarząd wspólnoty już od bardzo dawna nie zwoływał posiedzeń, kadencja zarządu wygasła, 

niektórzy członkowie już nie żyją. Należy zwołać zebranie wszystkich współwłaścicieli i 

wybrać nowy zarząd. 
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Głos zabrała Pani Milena Korniluk mówiąc dlaczego przetarg na termomodernizację szkoły nie 

mógł być unieważniony, ponieważ zostało złożone oświadczenie o rozpoczęciu procedury i 

jeżeli unieważnilibyśmy przetarg to nikt nam nie zagwarantował, że nie stracilibyśmy pieniędzy 

otrzymanych z Polskiego Ładu. Pan Adam Król powiedział, że unieważnienie przetargu 

reguluje ustawa o zamówieniach publicznych. Pani Milena Korniluk odpowiedziała, że Polski 

Ład ma swoje zasad, których wnioskodawcy muszą się trzymać. Pan Waldemar Rynans 

ponownie przytaczał podstawy prawne ustaw i podkreślał, że pracownik urzędu jest od tego 

aby wytłumaczyć radnemu rozwiązanie danego problemu w oparciu o przepisy prawa. 

Pani Małgorzata Jóźwiak złożyła życzenia noworoczne oraz świąteczne dla wyznawców 

prawosławia.  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XXXI sesję Rady Gminy Boćki. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



13 
 

 

 

Załącznik Nr 1 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

 

  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  
1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad ze zmianami 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 2 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  
2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XXX Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/191/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie zmian w budżecie gminy 
Boćki na rok 2022 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/192/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2023 - 2026 wraz z prognozą 
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2024 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 7     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 3     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/193/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
Boćki na rok 2023 

          GŁOSOWAŁO:  7     

          głosowało ZA: 7     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna nie głosował   

    7 Król Adam nie głosował   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 6 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/194/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia planów pracy 
Komisji Rady Gminy Boćki na 2023 rok 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/195/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 2026 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 8 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/196/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu 
współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r. 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 9 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/197/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 10 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku 

  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

10. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/198/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie trybu i szczegółowych 
warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, na których 
zaprzestano produkcji rolnej 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna WSTRZYMAŁ się   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 11 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

11. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/199/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 12 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

12. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/200/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie wprowadzenia regulaminu 
targowiska w Boćkach 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 13 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

13. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/201/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia opłaty 
rezerwacyjnej za korzystanie ze stanowisk handlowych na targowisku 
gminnym w Boćkach 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 14 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXXI  

z dnia 28 grudnia 2022 roku  
  Boćki, dn.: 28.12.2022r.  

14. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXXI/202/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie wyznaczenia miejsca do 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 
oraz regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i 
soboty przez rolników i ich domowników 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol nie głosował   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  
 

 

 

 

 

 

 


